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Fotbollsplaner i Nacka  

Interpellation från Socialdemokraterna i Nacka till Mats Gerdau (M), kommunstyrelsens ordförande. 
 
Nacka kommun växer och enligt befolkningsstatistiken bor idag över 100 000 personer i Nacka, en 
fjärdedel av denna befolkning är barn och flest personer bor i kommundelen Sicklaön.  

På flera platser runt om i Nacka har föreningslivet svårt att få plats och tider på de idrottsytor som 
finns. I centrala Nacka är behovet av fler idrottsytor stort. Sickla IF som är en av Sveriges största 
fotbollsklubbar har många barn som står i kö för att få börja spela fotboll. Tyvärr kan de inte växa då 
det inte finns tillräckligt med ytor att träna på. Detta trots att föreningen redan idag tränar på andra 
ytor runt om i Nacka. 

Vi ser med oro på att Moderaterna inte agerar på det behov som föreningslivet runt om i Nacka har 
sett till att idrottsytorna måste öka. Istället fortsätter den moderatstyrda alliansen att satsa allt på 
platser som Källtorp och Ramsmora, trots att vi länge vetat att det kanske inte alls är möjligt att 
bygga fotbollsplaner på marken i just Källtorp.  
 
Därför önskar vi att följande fråga besvaras:  

− Vad händer och vad är planen om det inte går att bygga fotbollsplaner på vare sig Ramsmora 
eller Källtorp?  

 

Johanna Kvist (S) 

 

 

 

 

 
 


